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Na podstawie $ 26 Statutu Gminy Jedlni _ Letnisko, działając w imieniu mieszkańców

sołectwa Rajec Szlachecki i Lasowic składam wniosek o uwzględnienie w budżecie Gminy
Jedlnia - Letnisko na 2015 rok zadania polegającego na przedłużeniu autobusu linii
mieiskiei dla mieszkańców mieiscowości Raiec Szlachecki . Lasowice oraz Sadków

zarrieszkałych ptzy trasie krajowej nr.lL. z ewenfualnym uwzględnieniem pętli przy

restauracji FUEGO (Sadków 3c) zlokaIizowanej przy trasie krajowej nr.IŻ.

Uzasadnienie

W zwią7ku zlicntymiproŚbami mieszkańców Rajca Szlachecki e1o oraz Lasowic

zwtacann się z prośbą o pnedlużenie autobusu linii mieiskiei dla mieszkańców

mieiscowości Raiec Szlachecki. Lasowice oraz Sadków .

Mieszkańcy w/w miejscowości zgłaszają występujące nagminnie problemy z

przewoźnikiem linii PKS , polegające głównie na tym, iż autobusy tej linii nie zatrzymują się

na przystankach zlokalizowanych przye11ą'i" krajowej nr.lZ na terenie grriny Jedlnia

Letnisko (miejscowość Rajec Szlachecki oraz Lasowice).

Rodzice młodzieżry szkolnej dojeŻdŻającej do szkół radomskich zgłaszająiŻ z winy

przewoźnika ich dzięci mają trudności z dojazdem do szkoły na czas ,,Edyż ten o określonej

godzinie zgodnej z rczkładęm jazdy przejeŻdŻa obok przystanku nie zaftzymując się .

Podobne problemy zgłaszająmieszkańcy dojeŻdżającv do pracy.


